
Kyselyn vastaukset
Kysely kaupunkikehityslautakunnan jäsenille



• Kysely Kauken lautakunnan jäsenille

• Vastauksia yhteensä 8 + 1 kpl (yht. 23)

• Vastausprosentti 35%

Vastausprosentti
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Lautakunnan kokouskäytännöt
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• Etäkokouksissa on ollut paljon teknisiä ongelmia. Monille osallistujille ei ole tullut ollenkaan linkkiä kokoukseen liittymiseksi. 
Puheenvuoropyynnöt on noteerattu hyvin.

• Viranhaltijat ovat olleet pääosin hyvin kokouksissa paikalla, ja vastauksia kysymyksiin on saanut hyvin kokouksissa. Käsiteltäviä 
asioita ja materiaalia on välillä todella paljon yksittäiseen kokoukseen ja itse kokouksetkin välillä venyvät pitkiksi.  Kokoushuoneessa 
välillä (varsinkin laajennettuna kokoonpanona ja lämpöisillä ilmoilla) tuntuu happi loppuvan. 

• Lautakunnan jäsenten kysymykset olisi tärkeää saada koko lautakunnan tietoon. Edellisellä kaudella kokouksen lopussa oli 
epävirallisempi osa ajankohtaisille asioille ja lautakunnan jäsenten kysymyksille. Sitä olen kaivannut. 

• Ehkä tila vaikuttaa sen, että osa istuu virkamiehiin nähden selin, myös esittelytilanteessa käy samoin. Tämä siis huonoa, muuten 
kokoukset ovat mielestäni sujuneet hyvin.

• Live-kokouksissa keskusteleminen on helpompaa kuin etäkokouksissa. 
• Kokouksen esityslista ja asioiden käsittelyjärjestys poikkeavat aina toisistaan, esityslistan järjestystä tulisi voida noudattaa.

Mikä lautakunnan kokouksissa on toiminut hyvin? Entä mikä huonosti? 



• Kokoukset ovat sujuvia. Kiitos puheenjohtajalle!
• Sihteerin työskentelyyn ei huomauttamista. Esittelijätkin ovat mielestäni onnistuneet OK.
• Minusta kokoukset ovat sujuneet hyvin. 
• Suunnittelemalla esityslista siten että sen järjestystä voidaan noudattaa ilman pomppimista asiasta toiseen.

Miten esittelijä ja sihteeri voisivat parantaa kokousten sujuvuutta?



Päätösehdotuksiin liittyvät esittelyt
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• Pykäliin liittyvää materiaalia lähetetään yleensä valtavat määrät, eikä kaikkeen siihen ehdi tai ole järkevää tutustua ennen kokousta. 
On myös hieman vaikea arvioida, mikä osa materiaalista on kannattaa lukea.

• Iltakoulut ovat olleet hyvä tapa, että isompia asioita ehtii hyvin pureksimaan ennen päätöksen tekoa. 
• Asioiden käsittely iltakoulussa on hyvä tapa. Silloin varsinainen kokouskäsittely on sujuva. 
• Hyvät powerpointit ja kuvat sekä riittävän selkokielinen teksti/ materiaali ennakkoon on hyvä
• Esittelyt ovat välillä pitkähköjä.
• Esittelyt erittäin tärkeitä, jotta on mahdollisuus tehdä tarkentavia kysymyksiä.
• Esittelyt voisivat olla lyhyempiä

Mikä esittelyissä on hyvää? Entä mitä voisi parantaa? 



Osallistaminen
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Miten lautakunnan osallistamista voisi parantaa (esim. kaavahankkeissa)?
• Merkittävimmistä kaavahankkeista voisi keskustella lautakunnassa jo ennen suunnittelun aloittamista.
• Seminaarityöskentely välillä olisi paikallaan.
• Minusta kaavahankkeesta on saatu kuulla ja vaikuttaa varsin hyvin, esim seminaareissa.
• Kattava materiaalipaketti on hyvä lähtökohta. Esittelyt ja koulutukset tärkeitä.
• Tuomalla niitä useammin iltakouluun.





Perehdyttäminen
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• Aloitin lautakunnassa kesken kauden, joten en osaa arvioida.
• En löytänyt vanhoja materiaaleja, mutta itselle ainakin kaavakarttojen lukeminen oli aluksi hankalaa. Samoin käytettävä termistö 

uutta. 
• Perehdytysseminaari, jolloin myös lautakunnan jäsenet voisivat paremmin tutustua toisiinsa. 
• Jos näin jatketaan ja ”matkan varrella”, eli kauden aikana kuullaan lautakunnan toiveita ja parannusehdotuksia tarvittaessa, niin 

uskon työskentelyn sujuvan entistäkin paremmin.
• Itse tulin kesken kautta Kaukeen ja koin perehdytysmateriaalin hyvänä. 
• Perehdytys pitäisi jakautua pidemmälle aikavälille, esim puolen vuoden ajalle, kerralla ei kykene omaksumaan laajaa määrää tietoa

Kun lautakunta aloitti toimikautensa, heille jaettiin perehdytysmateriaalia 
kaupunkikehityksen palvelualueesta sekä pidettiin perehdytystä ”iltakouluna”. 
Miten voisimme kehittää perehdytyskäytäntöjä? Entä materiaaleja?

• On toimiva. Tutustumiskäynnit eri puolilla kaupunkia ovat valaisevia.
• Esittelypaikka on Eero huoneessa hankala, johtuen 

istumajärjestyksestä. Ymmärsinköhän kysymyksen oikein?
• On toimiva.
• Kyllä, mutta vähemmän asioita ja useammassa iltakoulussa 

pidemmän aikaa.

Oliko esittelypaikka/-tapa iltakoulussa toimiva?



• Innovatiivinen ja energinen palvelualue. Hyvin menee.
• Loistavaa ja osaavaa jengiä ! Aikaansaava yksikkö. Helposti lähestyttäviä, ei turhaa pönötystä
• Kaukessa on erinomainen tekemisen meininki. Olisi kuitenkin hyvä, että tietyt käytännöt olisivat yhtenäisiä koko kaupungin laajuisesti.
• Mielestäni Kauke on onnistunut erinomaisesti! 
• En ole kaupunkikehityslautakunnan jäsen, mutta sain vastauslinkin. Tämä johtuu arvatenkin siitä, että olen osallistunut valtuuston 

puheenjohtajana kauke-lautakunnan ja kaupunginhallituksen yhteisiin iltakouluihin. Arvioin yhteisten iltakoulujen onnistuneen 
erinomaisesti ja niitä soisin jatkossakin järjestettävän KH:lle ja kauke-lautakunnalle. Valtuustokauden alussa olisi arvokasta, että 
kauke pitäisi koko uudelle valtuustolle perehdytyksen kaavoituksesta (prosessi, kaavamerkinnät jne.). On kuitenkin niin, että kaavat 
edellyttävät erityistä lukutaitoa valtuutetuilta. Haluan kiittää koko kauken väkeä ja lautakunnan jäseniä hyvin sujuneesta 
valtuustokaudesta! 

Lopuksi risut ja ruusut Kaukelle 



Lautakunnan puheenjohtajan 
kysymykset
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• Puheenjohtaja on hoitanut työnsä hyvin. Kiitos!
• Nykyinen puheenjohtaja on pärjännyt hyvin. Puheenvuorot on jaettu oikeudenmukaisesti ja keskustelut pääsääntöisesti pysyneet 

aiheessa. 
• Puheenjohtaja hoitaa kokouksia sujuvasti.
• Napakkuutta vähän lisää, muuten loistava
• Palauttamalla tarvittaessa keskustelua käsiteltävänä olevaan asiaan, jotta kokoukset eivät rönsyilevästä/aiheen ulkopuolisesta 

keskustelusta johtuen venyisi tarpeettomasti. Kertaamalla tarvittaessa kokousmenettelyyn/käytänteisiin liittyviä asioita esim. miten 
toimitaan, jos tehdään kannatettu palautusehdotus.

• Ei huomautettavaa.
• Puheenjohtajan pitäisi olla koko lautakunnan puheenjohtaja eikä ainoastaan KAUKEn virkamiesten puolella/puolustaja.

Miten lautakunnan puheenjohtaja voisi parantaa kokousten 
sujuvuutta? 



• Kyllä näen
• Pitää varmasti huomioida myös lautakunnan kokoonpano, mutta jos paljon uusia luottamushenkilöitä tottakai! Eikä "vanhoillekaan" 

kertaus ole varmasti pahitteeksi. PS. toivottavasti perehdytystä hieman jaetaan pariin-kolmeen kokoukseen, ettei yhdellä kertaa tule 
kaikki! 

• Ehdottoman tarpeellista.
• Kyllä
• Kyllä. Kokouksen laillisuus ja sujuvuus on jokaisen osallistujan vastuulla.
• Kyllä
• Kyllä

Kun lautakunta aloittaa toimikautensa, näetkö tarpeelliseksi 
perehdytyksen kokouskäytännöistä? 



Kiitos!
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